
Tunø Festival forening - Bestyrelsesmøde 23. februar på Risdalsvej 

Mødt: Helle – Kristian – Jørn – Niels Christian – Pelle – Jannie – Chris ¤ Afbud: Ernst – Anders 

Oplæg om Google dokumenter: 

 Udsat til næste møde, da der var for dårlig mobildækning i lokalet. Helle lejer lokale 

hos Studenterhusfonden, til næste gang. 

Ernst’ brev: 

 Ernst har ytret ønske om at vi undersøger, om vores forenings struktur er for 

gammeldags. Bestyrelsen har tidligere undersøgt forhold omkring dette og fundet det var for 

besværligt, for en lille forening som vores. Vi vil dog tage kontakt til Dansk Lives advokat og høre 

hvad hans mening er. 

Økonomi: 

 Der sker ikke det store på området lige p.t. Der er solgt lidt over 100 billetter, under 

det halve af sidste år, der jo også var jubilæumsår. Nu udsendes før folderen, den håber vi sæt 

lidt skred i tingene. 

Øl kontrakt tilbud: 

 Vi har fået 3 tilbud, som nu vil blive undersøgt ligesom vi vil udspørge de 3 

bryggerier yderligere. Der vil blive holdt møde i kontrakt udvalget, hvor vi vil finde den bedste 

løsning. 

Seminar og GF i Dansk Live: 

 Niels Christian deltager i seminaret og GF, som er 26 – 27. april i Esbjerg. Pelle vil 

prøve at nå GF, hvis muligt. 

Nyt fra formanden: 

 Politiet har modtaget vores ansøgning til spiritus og er tilfredse. De vil i år have et 

direkte nummer til Festival-Info, som kun de ringer på. Det bliver der sørget for.  

 Møllevangskolen er booket til GF torsdag i uge 45. 

 Formanden kommer med et udkast til forord i programmet, som bestyrelsen vil 

kunne kommentere på. 

Beredskabsplan 2012: 

 Thye Lind skriver den lidt om og retter den til, så den er nutidig.  



 

Nyt fra udvalg: 

 Støtteforeningen har holdt GF samt bestyrelsesmøde og Frode Holm, er blevet ny 

formand. 

 Merchandise er ved at have den nye leverandør på plads. Han holder gode priser☺☺☺☺ 

Evt.: 

 Her blev der talt om forskelligt. 

 

 


